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ACTA DE LA SESSIÓ DE LA PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE DE LA BATLLÒRIA 
 
 
Identificació de la sessió: 
Data: dimecres 2 de setembre de 2009 
Horari: de 9 a les 11:35 de la nit 
Lloc: Centre Cívic del carrer major de la Batllòria 
 
 
Hi assisteixen per part de la comissió permanent del Consell de Poble: 
Manel Bueno Martínez, en qualitat de President del Consell de Poble 
Jordi Gómez Barrero, vicepresident 
Joan Sánchez, portaveu de l’Àrea de Àrea de Serveis Bàsics i Urbanisme 
Jesús Liñan, portaveu de  Àrea de Cultura, Patrimoni i Serveis a les Persones 
Eduard Vallhonesta Alarcón,  vocal i portaveu Àrea de Cultura, Patrimoni i Serveis  a les 
persones. 
Eudald Puig Serradell , vocal representant de la Junta de compensació de Royal Park  
José Antoni Santos , vocal i portaveu de  Àrea de Seguretat Ciutadana  
Joan Xamaní 
Carme Lluís Puig , vocal 
Cristina Galvez , vocal   
Pascuala Agulló Barón , vocal  
Maria Zamora ( representant del Patronat de la Vellesa de la Batllòria ) 
Josefa Úbeda 
Núria Vall·llosera i Culell, en qualitat de secretària en funcions 
 
S’excusen:  
Lourdes Donado 
 
Representants dels partits polítics: 
Dolors Lechuga ( CIU )  
 
 
Públic assistent: 
Diversos veïns i veïnes de la Batllòria, Mª Carme Gimenez , Martí Xamaní,  
 Pere Alcolea, Margarita Aguilar, Antonio Cañete, Salvador Caldes 
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació, si s’escau de l’acta anterior. 
2. Presentació inicial i debat sobre l’estudi de comerç i desenvolupament econòmic de la 

Batllòria 
3. Donar compte de la reunió entre el President del consell del Poble, sr. Manel Bueno, i 

l’Àrea de Seguretat Ciutadana de l’ajuntament de Sant Celoni. 
4. Valorar si s’escau alguns aspectes de la Festa Major d’Estiu. 
5. Precs i preguntes 

 
Desenvolupament de la sessió: 
 
El president dóna la benvinguda als assistents, i expressa el condol del consell del Poble de la 
Batllòria per a la família  del sr. Paco Fernandez, president de la Junta de compensació de 
Royal-Park, per  la defunció de la  seva filla . 
Seguidament  el president inaugura el nou curs del Consell del Poble, després de les vacances, 
i es felicita perquè veu que cada vegada més  les reunions del Consell del Poble tenen més 
participació dels veïns i veïnes de la Batllòria.  Desitja que el nou curs sigui participatiu i faci 
que la Batllòria estigui ben representada, 
 
 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta anterior 
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El President comenta que l’acta es pot llegir a la web de l’ajuntament de Sant Celoni, 
www.santceloni.cat. Demana als assistents si volen fer alguna esmena i s’aprova.  
 
En Joan Sánchez fa una esmena, demana més informació sobre el capítol d’inversions a la 
Batllòria per aquest any.  

 
2. Presentació inicial i debat sobre l’estudi de comerç i desenvolupament econòmic 
de la Batllòria. 

El president explica que a la Batllòria s’està realitzant un projecte de desenvolupament i 
comerç. Aquest estudi es regirà pels següents paràmetres:Es realitzarà un document d’anàlisi i 
reconeixement de la situació del municipi així com la  redacció d’un pla d’actuació amb les 
conseqüents propostes estratègiques de desenvolupament del municipi i que incloguin els 
següents aspectes: 

o Reconeixement dels possibles motors de dinamització econòmica dels que disposa 
el municipi: oferta gastronòmica, mercats i fires sectorials i/o artesanals,  elements 

d’interès turístic i/o històric, aspectes d’interès cultural, social,... i desenvolupar les 

sinèrgies que els motors poden tenir sobre el comerç, fent propostes concretes i clarament 

definides. 

o A partir del reconeixement comercial, turístic, econòmic,...que contribueixin a millorar el 

grau de dinamisme comercial i econòmic del municipi. 

o Localització i creació de possibles circuits i motors que contribueixin a fer més 

atractiu el desenvolupament econòmic, turístic i comercial i del municipi. 

o Indicar les mesures urbanístiques concretes que s’hauran de dur a terme (indicant 

carrers, tipus de mesures a cada carrer – viananitzant, ampliant vorera-, definir mobiliari 

urbà, aparcament que caldria crear o eliminar, etc.) i que permetin amabilitzar i delimitar 

els possibles motors de desenvolupament del municipi. 

o Normativa i propostes que permetin afavorir el desenvolupament dels diferents 
circuits d’interès econòmic del nucli que permetin reactivar el comerç. 

o Proposta del model de gestió que inclou la figura del gerent o similar i el detall d’un 

programa amb les actuacions a realitzar en els propers quatre anys i de manera 

detallada així com els possibles indicadors de seguiment i els resultats esperats. 

o El nostre equip, en aquest primer àmbit de treball presentarà dos documents 

diferenciats: un primer document de reflexió i anàlisi DAFO on s’incorporarà la diagnosi 

del desenvolupament i promoció del municipi en el seu conjunt (amb especial èmfasi a 

la dinamització i/o revitalització del seu comerç), i un segon document en forma de pla 

d’acció amb les diferents actuacions/fitxes proposades en els propers 4 anys. Cada una 

d’aquestes fitxes i amb la clara idea de fer un estudi àgil, i de fàcil comprensió 

incorporarà el nom genèric de l’actuació, l’àmbit i objectiu, la descripció, els resultats 

esperats, els indicadors de seguiment, i els costos econòmics així com possibles 

formes de finançament. 
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El President informa de la creació d’una comissió per reunir-se amb aquesta empresa i treballar 
conjuntament. Al final de la sessió , les persones interessades  així ho mostraran i la Núria 
Vall·llosera en farà una llista. 
La Dolors Lechuga comenta que la reunió serà imminent ja que l’estudi té unes dates límit.  
El President respon que ja està en contacte amb la tècnica de Desenvolupament i comerç de 
l’Ajuntament i que ja l’avisaran. 
 

3.Donar compte de la reunió entre el President del consell del Poble, sr. Manel 
Bueno, i l’Àrea de Seguretat Ciutadana de l’ajuntament de Sant Celoni . 

El President explica que el 27 de juliol, ell mateix , la comissió de Seguretat  s’han reunit amb el 
cap de la Policia Local de Sant Celoni i la regidora de Seguretat ciutadana, Dolors Lechuga. 
Aquesta reunió ha estat la primera reunió oficial des que Manel Bueno és President del Consell 
del Poble de la Batllòria. I aquesta reunió es farà trimestralment. 
El President exposa que la seguretat a la Batllòria és un tema que preocupa , i això fa que sigui 
prioritari. A la reunió es van tractar els  següents temes: 

• Previsió d’agents a la Batllòria: durant aquests mesos d’estiu la Policia està treballant 
per vetllar per la seguretat a la Batllòria . Aquesta comissió de Seguretat el que vol és 
fer un document-enquesta per captar la sensació que tenen els veïns i veïnes de la 
Batllòria. I treure conclusions d’aquesta enquesta , i així poder treballar amb la Policia 
de sant Celoni per millorar el servei. Treballar sempre perquè els habitants de la 
Batllòria estiguin  el millor possible. 
En aquest punt, el President aprofita per aclarir una noticia que sortia publicada al diari 
“ l’Actualitat “, on es deia que a la Batllòria es volia un model  de seguretat diferent. I 
aquesta no era la idea que el President volia transmetre, sinó que el que es busca des 
del Consell del Poble és que la Batllòria tingui destinats  com a mínim un policia, un 
agent. 

• Senyalització: A la Batllòria  els camions tenien prohibit l’aparcament, però ara, des de 
fa temps els camions sí que poden aparcar. Des de la comissió es demana que es 
prohibeixi l’estacionament d’aquests vehicles, sobretot als carrers més cèntrics. 

 
4.Valorar si s’escau alguns aspectes de la Festa Major d’Estiu. 
 

El President presenta la iniciativa de crear una comissió de festes, dins de la comissió de 
Cultura. Aquesta nova comissió  estarà formada per membres del Consell del Poble i gent  a 
títol particular. Aquesta comissió treballarà juntament amb les enfitats de la Batllòria i l’àrea de 
Cultura de l’Ajuntament de Sant Celoni, per organitzar les festes majors de la Batllòria. 
Les persones interessades a formar part d’aquesta comissió ho han d’expressar a la Núria 
Vall·llosera, que en farà un llistat. 
El President passa a valorar els actes de la Festa Major. Felicita als veïns i veïnes de la 
Batllòria per l’alta participació que hi ha hagut enguany. Afegeix que ha estat un encert 
subdividir els actes de la Festa Major, divendres joves, dissabte població general i diumenge 
gent gran. Això ha fet que tots els actes hi hagi hagut molta gent, i que tothom estigui content 
Només puntualitza un parell d’actes, per millorar de cara a l’any vinent. “ La passejada per la 
història...” creu que s’hauria de fer a una altra hora ja que no va anar-hi molta gent. 
Ell mateix proposa que  el proper mes d’octubre es faci una activitat amb una entitat i que al 
final d’aquesta activitat es faci la visita guiada. 
El concert i ball de l’orquestra Volcan , al ser seguit va fer que veïns i veïnes es queixessin ja 
que es va acabar d’hora. 
En conjunt, al President li ha arribat força comentaris de felicitació perquè la Festa Major de la 
Batllòria ha estat molt participativa, molt lluïda i popular. 
El President també comenta que la portada del programa ha estat un encert, perquè explica la 
història. 
I la iniciativa d’engalanar els balcons ha estat molt ben acollida, aquest any s’ha vist més 
senyeres a la Batllòria. 
 

5.Precs i preguntes 
 

Antoni Cano, valora molt positivament la participació que hi ha hagut durant tota la Festa Major, 
i pel que fa a la trobada de gegants puntualitza que el fet que no hi hagués cap més acte 
programat va anar molt bé. L’Antoni comenta que es va començar el cercavila a una altre 
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localització, lluny de l’església . Aquest comentari  crea una mica de comentaris sobre el 
mossèn, i el President comenta que té  previst reunir-se amb ell.  
En Juan Sánchez comenta que el poble no paga el mossèn... afegeix que li ha agradat molt 
l’ambient de “ bon rotllo “ que hi ha hagut durant aquests dies, que s’han aparcat els problemes 
personals. Comenta que la Bicicletada s’hauria de millorar perquè no va anar bé, que el 
recorregut era curt, que l’agent de Policia corria massa 
En Jordi Gomez, explica com es va decidir el recorregut, i que aquest va ser retocat per la 
Policia Local..I que els participants havien d’anar darrera de la bicicleta d’organització. Però tot i 
això reconeix que la Bicicletada es pot millorar. 
En Joan Xamaní, comenta que tot i que el diumenge, l’orquestra volcan  no va allargar gens el 
ball, i el fet que es fes seguit, va fer que l’actuació no fos lluïda. Tot i això creu que  aquesta 
orquestra a de seguir vinent.  
En José Antonio  comenta que el que aquest any ha passat a la Bicicletada l’any passat va 
passar a la Trobada de gegants. Afegeix que es nota la feina de la comissió de festes, i que 
troba que hi ha actes que es solapen; inflables i passejada històrica; Trup de nassos i 
Gimcana... 
La Pascuala Agulló comenta que tot ha anat molt bé, i creu que hi hauria d’haver-hi més actes 
per la gent gran. 
L’Antoni Cañete comenta i demana que el programa de festa major també s’hauria de publicar 
en castellà. 
La Josefa Úbeda, ha tingut la sensació que no s’han decorat gaires balcons, i com que ella sí 
que ho va fer, ha pensat que la gent  li feia mofa . 
El President comenta que sí que hi havia  varis balcons engalanats i que seria bo que l’any 
vinent es fes un concurs. 
El President explica que el dia de la Diada, la seu del Consell del Poble tindrà una placa 
identificativa nova, i a la façana s’hi instal·larà la senyera. 
El President afegeix que s’està mirant de fer un logo del Consell del Poble. 
 
Un cop expressats els precs i preguntes es passa a fer el seguiment de les diferent6s 
comissions¨ 
En Juan Sánchez pren la paraula; 

1. Comissió Urbanisme:  
S’explica la reunió realitzada amb el regidor  d’Entorn, Marià Perapoch, al mes de juliol. 

• Pressupost per al pont de la Tordera ..  El pressupost està previst,. I el pont 
està pendent d’un informe. 

• Pavelló, s’ha de valorar si es talla o no un carrer annex. 
• La Sala, a finals de setembre es farà l’adjudicació de les obres. 
• Pas subterrani de la carretera general. En Juan no entén com encara no han 

començat les obres, ja que des del 18 de març l’empresa encarregada de les 
obres havia de presentar els avals. 

L’Antonio Cañete demana on són els diners  de la venda dels 19.ooo m2 de “ l’Inacsa “. 
Comenta que aquests diners s’han invertit a sant Celoni i no a la Batllòria. 
En Juan Sánchez reclama que es sàpiga  quines inversions s’han fet a la Batllòria, el 2008 i  el 
2009. Demana on són els diners que estaven destinats a fer els projectes i que al final no s’han 
dut a terme. 
El President explica als assistents com funciona el capítol d’inversions. 
En Juan Sánchez  exigeix que la zona de vianant  de davant de l’església s’arregli d’una 
vegada , ja que sempre  posen dates, però mai no ho compleixen. 
El President conclou que demanarà que l’àrea d’Espai Públic sigui més eficient. Que té el 
compromís del director de l’àrea, Quim Colominas i el regidor, Miquel Negre de fer una reunió 
properament a la Batllòria. I que en aquesta reunió demanarà comptes de com estan les 
actuacions d’Espai Públic a la Batllòria. 
I que a la propera reunió del Consell , el resultat d’aquesta reunió s’ha d’explicar. 
En Juan Sánchez conclou demanat un informe de les inversions realitzades a la Batllòria. 

2. Royal-Park:  
 L’Eudald Puig explica que la Festa Major de Royal es va suspendre  en senyal de dol per la 
defunció de la filla del President de la Junta de Compensació de Royal-Park. 
L’Eudald afegeix  que s’ha de fer un seguiment de la urbanització de Royal-Park, ja que 
l’Ajuntament no  ha decidit  la quantitat que  vol invertir. 

3. Comissió de seguretat: 
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En José Antonio informa que les vacants dels agents de policia que estaven de vacances s’han 
cobert amb subalterns. 
Denuncia que la Policia actua a posteriori dels actes.. Denuncia que s’ha demanat informació 
de la feina de la policia, dels actes on intervenen i no se’ls ha  donat. 
En José Antonio afegeix que s’està fent una enquesta a la població sobre la percepció de la 
seguretat. Aquest punt el President ja ho ha explicat  en anterioritat. 
En Jesús Liñan expressa que ell se sent segur a la Batllòria. 
L’Antonio Cañete diu que ell no se sent segur. 
En Jordi Gomez, comenta que a Royal-Park cada dia la Policia hi patrulla. 
El President vol veure el resultats de l’enquesta perquè així tindran una base per treballar amb 
el model de seguretat. 
En Juan Sánchez comenta que ell se sent segur a la Batllòria, i no voldria que es confongui el 
incivisme d’algunes persones amb  la inseguretat. A més a més  li agradaria que hi hagués un 
policia a la Batllòria. 
El President  veu com a Gualba hi ha dos policies i a la Batllòria cap. I a la Batllòria hi ha més 
població. 
En Juan Sánchez demana que per la propera reunió s’informi de les rondes  de la Policia 
Local.. 
En José Antonio  diu que aquesta informació ja l’han demanada i els l’han denegat. 
El President afegeix que no s’està en contra de l’Ajuntament de Sant Celoni, sinó que s0ha 
d’arribar a un consens. 
L’Antoni Cañete vol fer uns quants comentaris: 

• agraeix la possibilitat d’intervenció que se li dóna, i la feina que s’està fent des de la 
Batllòria. 

• Expressa el seu desacord amb la política municipal de Sant Celoni, que sempre ha 
“oprimit”· a la Batllòria. 

En Juan Sánchez comenta que aquestes queixes les hauria d’expressar al Ple de l’Ajuntament 
de Sant Celoni. 

• Afegeix que l’Ajuntament de Sant Celoni té abandonada la Batllòria, que els arbres 
estan sense podar, plens d’insectes.... Que hi ha gossos abandonats pels carrers de la 
Batllòria i que van sense xip. 

• Expressa que el Consell del Poble no té poder d’execució. . 
• Pel que fa a la neteja viària, comenta que només es treballa als carrers cèntrics de la 

Batllòria, i als voltants no. Demana que hi hauria d’haver  més papereres, i papereres 
on dipositar les deposicions dels gossos. 

• Avisa que l’aparcament  del Camp de Futbol, hi ha una zona verda, allà , sota una 
alzina està ple de vidres perquè el jovent  s’agrupa a aquella zona. I hi ha perill per la 
canalla petita. 

• Pel que fa a la senyalització viària, comenta que fins el 15 de novembre del 2007 hi 
havia una senyal de prohibició d’entrada de camions al carrer Tordera. Aquest senyal el 
va treure l’actual equip de govern. Ell reclama que no entrin camions. 

• Per acabar incideix amb la idea que per ell la Batllòria està abandonada. 
El President felicita i agraeix a l’Antonio Cañete que hagi vingut  a la reunió del Consell del 
Poble, i que hagi expressat la seva opinió. I contesta que els aspectes de neteja viària i arbres 
el President té una reunió pendent amb Espai Públic, on aquests temes seran tractats. I pel que 
fa als temes de seguretat ,  l’àrea de Seguretat Ciutadana de l’ajuntament ja està al cas. I al 
mateix temps estan pendents de l’estudi dels tècnics de l’àrea de Seguretat Ciutadana per 
solucionar el tema de l’aparcament dels camions. 
L’Antoni afegeix que seria bo que es fes un referèndum per decidir  si la Batllòria vol ser 
independent. 
El President contesta a l’Antonio dient-li que fa anys enrere es va fer un estudi de viabilitat per 
a la independència de la Batllòria i d’aquest estudi es derivava que fins que la Batllòria no tingui 
més recursos econòmics no serà viable la independència. Així doncs el President conclou que 
el dia que la Batllòria estigui preparada  es mirarà de fer-ho. 
Ales 23:35 el President dóna per tancada la sessió, convocant als presents a la propera reunió 
, el dimecres 7 d’octubre. 
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